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Commissie 1 

Notulen                                                                     Zitting van 27 januari 2022 
 
 
 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
de heer Paul Moelans, voorzitter; de heer Francis Stijnen, schepen; de heer Paul Van Miert, burgemeester; 

mevrouw Annemie Der Kinderen, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; de heer Peter Segers, raadslid; 

de heer Luc Debondt, raadslid; de heer Guy Van Litsenborg, raadslid; de heer Reccino Van Lommel, raadslid; de 

heer Peter Janssens, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; mevrouw Pauline Ceusters; de heer Yannick 

Glassée 

 

Zijn eveneens aanwezig: 
De heer Peter Roes; de heer Kurt Persegael; de heer Jan van Steenbergen 

 

Verontschuldigd: 
De heer Wout Schafraet, raadslid 

 

 

27 januari 2022 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Notulen 

Achraf El Yakhloufi vraagt om het beleidsplan van de nieuwe korpschef en het beantwoorden van de vragen die hij, 
tijdens de verenigde commissie van 9 december 2021, gesteld heeft, te laten agenderen op de volgende commissie. 

Reccino Van Lommel stelt vast dat het extra punt in de besloten zitting niet geagendeerd staat op e-Besluit en 
verwijst naar het reglement en het decreet waarin vastgesteld staat dat punten niet te elfder ure kunnen toegevoegd 
worden. 

Paul Van Miert antwoordt dat het extra agendapunt om een personeelsgegeven gaat, waardoor het in besloten 
zitting zal toegelicht worden, waarbij het college pas vandaag een besluit heeft kunnen nemen. 

 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 

 
2. Vraag van raadslid van raadslid Peter Janssens: Personeelstekort brandweer 

 

Toelichting 

De jongste tijd wordt geregeld gesteld dat het personeelsbestand van het brandweerkorps in de Hulpverleningszone 
Taxandria niet meer opgevuld geraakt, vooral op het vlak van het vrijwilligerskader. 

• Graag een overzicht van alle niveaus binnen het organogram aangaande de getalsterkte, met bijzondere 
aandacht voor de tekorten, in het bijzonder voor de brandweerpost te Turnhout. 

• Welke zijn hiervan de oorzaken?  

• Wat houdt dit in voor de werkdruk op het actieve personeel? 

• Wat betekent deze situatie voor de wenselijke efficiënte verhoudingen tussen het beroeps- en 
vrijwilligerskader? 

• Heeft dit alles invloed op de hulpverlening aan de burgers? 

• Welke initiatieven heeft men reeds ondernomen om aan deze problematiek te verhelpen? 

• Worden er campagnes in het vooruitzicht gesteld om geïnteresseerden aan te trekken? 
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Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Majoor Gert Bax toelichting bij dit punt. 

Peter Janssens bedankt Gert Bax voor de toelichting en uit zijn respect voor de brandweer, hun werk en pleit voor 
campagne te blijven voeren om vrijwilligers aan te trekken tijdens de daguren. 
 
 

 

 
3. Vraag van raadslid van raadslid Peter Janssens: Evaluatie brandevacuatieoefening Turnova 

 

Toelichting 

Recentelijk heeft de brandweer een brandevacuatieoefening gedaan in de Turnova-toren. 

• Graag een evaluatie van deze oefening. Wat met de andere gebouwen op de site? 

• Welke tekortkomingen werden vastgesteld? 

• Welke concrete acties zijn noodzakelijk om de veiligheid van alle aanwezigen in de toren te garanderen? 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Majoor Gert Bax toelichting bij dit punt. 
Peter Janssens geeft aan uit goede bron vernomen te hebben dat de stijgleidingen in het gebouw vanaf de 8ste 
verdieping niet in staat zijn om een bepaald debiet boven te krijgen.  
Gert Bax ontkent dit gegeven. De basisnorm brandveiligheid verplicht een hoogbouw om een natte stijgleiding te 
voorzien op alle bouwlagen en die op de bovenste verdieping minimum 150 liter water per minuut met een druk van 
2.5 bar moet leveren. Dit minimum is afdoende om een brand binnen zijn compartiment te houden. Bij de 
evacuatieoefening is deze leiding getest en stelde men vast dat deze voldoet aan de vastgestelde norm. 

Peter Janssens vraagt of restaurant Hert is uitgerust met een sprinklersysteem en of dat daar een bepaald debiet op 
zit. 
Gert Bax antwoordt dat de keuken is uitgerust met een blusinstallatie en dat het restaurant voldoet aan de 
basisnormen van brandveiligheid. Het restaurant is niet verplicht om een sprinklersysteem te voorzien daar dit enkel 
verplicht is bij gebouwen met een oppervlakte van minimum 1200m². 
Peter Janssens uit zijn bezorgdheid in verband met de hoorbaarheid van het evacuatiealarm. Vanaf het 8ste niveau 
zou het in de slaapkamers zeer slecht tot zelfs niet hoorbaar zijn.  
Wat hij ook verontrustend vindt is dat, wanneer in het verleden een vals brandalarm afging, de syndicus zelf in staat 
was om handmatig de melding en het geluid uit te schakelen. Hij stelt zich daarbij enkele vragen: Is de syndicus 
überhaupt gemachtigd om zulke stappen te ondernemen en of dit niet de taak is van de brandweer? Heeft de 
syndicus een opleiding gekregen voor het beheren van de brandmeldcentrale? Bij wie ligt de verantwoordelijkheid bij 
het resetten van de brandmelding bij brand? 
Gert Bax betwijfelt dat een vals alarm door de syndicus, welke door middel van een opleiding de technicus is van de 
brandmeldcentrale van het gebouw, zou zijn uitgeschakeld maar kan dit niet controleren. 
In het verleden stelde men vast dat het vals alarm werd veroorzaakt door een manipulatie van een evacuatiemelder. 
In tussentijd heeft dit euvel zich niet meer voorgedaan. 
Elke brandmelding wordt effectief aangenomen en uitgevoerd als een brandmelding. De brandweer rukt uit om de 
brandmelding ter plaatse te controleren. Het resetten van de brandmeldcentrale is niet de verantwoordelijkheid van 
de brandweer. De verantwoordelijkheden van de brandweer liggen bij het bestrijden van de brand. Wel staan ze 
steeds klaar om de eigenaar, de syndicus in dit geval, hierbij te assisteren. 
Peter Janssens bedankt Gert Bax voor de toelichting en stelt als laatste vraag of het klopt dat er gevraagd werd aan 
het korps en bewoners om niet te communiceren met de pers over de tekortkomingen die op het einde van de 
evacuatieoefening werden vastgesteld. 
Gert Bax antwoordt dat zijn verplichtingen lagen bij de evacuatieoefening en dus niet bij de communicatie met de 
pers. 
Uit het publiek komt men tussen en wordt dit gegeven ontkracht en antwoordt men dat er twee journalisten aanwezig 
waren en dat ze geen vragen hebben gekregen om iets niet te schrijven. 
Paul Van Miert geeft aan dat de brandalarmen, waarvoor de brandweer enkele malen uitrukten, zich niet situeerden 
in de Turnova-toren maar wel in een huisnummer in de Baron Frans du Fourstraat. Men heeft druk gezet op de 
eigenaar om dit euvel te verhelpen en stelt vast dat dit al een aantal maanden geen onderwerp van discussie meer 
is. 
Gert Bax pikt in dat de helft van de interventies zich situeerden in de Baron Frans Du Fourstraat en de andere helft in 
de Turnova-toren, waaruit bij deze laatste bleek dat het steeds ging om een manipulatie van de handbrandmelder. 

Hij sluit af dat mensen een verkeerde perceptie hebben over de interventies op de Turnova-site. Wanneer men 
uitrukt voor een interventie in de Turnova-toren of in een ander gebouw op de Turnove-site, wordt dit door de meeste 
mensen gezien als een interventie op Turnova. 
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4. Voorwaarden waaronder provisies voor geringe exploitatie-uitgaven aan personeelsleden kunnen 

toegekend worden 

 

Toelichting 

Vandaag de dag worden meer en meer zaken enkel online aangeboden. Financiën krijgt daarom steeds vaker de 
vraag om online aankopen te kunnen doen. Bijkomend wordt er meer ingezet op online promotiekanalen. Deze 
kanalen (o.a. Facebook, YouTube,...) kunnen enkel betaald worden met een kredietkaart. Het maximumbedrag van 
5 000 euro per jaar is ontoereikend om alle promotiecampagnes te financieren. Daarom wordt er voorgesteld om in 
de voorwaarden een uitzondering te voorzien voor provisies voor de online promotiekanalen. Het maximumbedrag 
per provisie voor online advertenties wordt bepaald aan de hand van het bedrag dat wordt opgenomen in de 
kredieten van het meerjarenplan voor online advertenties en kan per jaar verschillen. 

 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Dorien Vandeperre toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel vraagt of het jaarlijkse budget dat ingeschreven is in het meerjarenplan een constant gegeven 
blijft in de komende jaren en of er dieper ingezoomd kan worden op het totaal van het budget. 
Dorien Vandeperre antwoordt dat dit zal worden toegevoegd aan het verslag. 
 

Aanvullend aan de vraag van Reccino Van Lommel heeft Anke Hendrickx het onderstaande nog meegegeven: 
De beslissing van de gemeenteraad met de voorwaarden voor provisies keurt het principe goed om de uitgaven voor 
online advertenties te koppelen aan het beschikbaar krediet in het meerjarenplan. Het beschikbaar krediet kan bij 
elke aanpassing van het meerjarenplan wijzigen en wordt pas bij vaststelling van de kredieten van dat jaar definitief. 
Voor 2022 zijn volgende kredieten vastgesteld voor promotie. In deze kredieten zitten ook nog andere kanalen dan 
enkel de online advertenties. Het exacte bedrag dat in 2022 zal worden uitgegeven aan online advertenties is 
bijgevolg nog niet bepaald. 
Er worden twee kanalen voor online advertenties uitgewerkt: het stedelijk kanaal (algemeen) en het visit kanaal 
(voornamelijk voor stadspromotie). Voor deze twee kanalen zijn volgende kredieten voorzien: 

• MJP000544 “geïntegreerd promotieplan – centraal marketingbudget” 175 000 euro voor 2022. Dit krediet is 
voorzien voor het totaalpakket aan stadspromotie. Online advertenties zijn hier slechts een onderdeel van. 

• MJP000556 “Publiciteit en advertenties – digitaal” 5 000 euro voor 2022. Dit krediet is voorzien vanuit 
communicatie zelf voor advertenties op de stedelijke pagina. Wanneer een andere dienst, denk bijvoorbeeld 
aan Personeelspunt online advertenties wil laten plaatsen voor vacatures, zal Personeelspunt eigen budget 
ter beschikking stellen aan communicatie. 

De concrete afspraken rond het gebruik van de provisies m.b.t. online advertenties wordt in een besluit van de 
algemeen directeur vastgelegd. Een provisie is steeds op naam van een medewerker. Hij/zij is bijgevolg 
verantwoordelijk voor het correct beheren van de provisie. 
 
 

 

 
5. Toelichting bij wijzigingen in rechtspositieregelingen en arbeidsreglementen Stad en OCMW 

Turnhout 

 

Toelichting 

Naar aanleiding van een nieuw koninklijk besluit en twee nieuwe besluiten van de Vlaamse regering moeten de 
rechtspositieregelingen van Stad en OCMW Turnhout gewijzigd worden. 
Daarnaast doet het team van Personeelspunt ook enkele voorstellen tot aanvulling en bijsturing van een aantal 
bepalingen in deze rechtspositieregelingen en in de arbeidsreglementen van Stad en OCMW Turnhout.  
De voorgestelde wijzigingen worden ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn van 7 februari 2022 en worden voorafgaandelijk toegelicht op commissie 1. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Ann Nuyens toelichting bij dit punt. 
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6. Aanpassing belastingreglement op het afleveren van administratieve stukken. 

 

Toelichting 

De FOD Binnenlandse Zaken indexeert jaarlijks de tarieven van de federale vergoedingen van bepaalde 
administratieve stukken. Deze gewijzigde tarieven worden opgenomen in het aangepaste belastingreglement. 
Als gevolg van deze jaarlijkse indexaties van de federale vergoeding en, bij de sinds 2013-2014 gelijk gebleven 
tarieven voor de meest courante kaarten (kids-is, eid en evk), is het aandeel van de gemeentelijke vergoeding sterk 
verminderd. Het is daarom verantwoord om het gemeentelijk aandeel voor bepaalde kaarten met 1 euro (kids-id) of 2 
euro (eid en evk) te verhogen. De tarieven voor de burgers verhogen met hetzelfde bedrag als de verhoging van het 
gemeentelijk aandeel. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Francis Stijnen toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

7. Aanpassing retributiereglement op de verwerking, recyclage, nuttige toepassing en de 

verwijdering van afvalstoffen aangebracht op het stedelijk recyclagepark. 

 

Toelichting 

In het vorige reglement is voorzien dat groenafval (uitgezonderd gazonmaaisel) gratis kan aangeleverd worden in de 
snoeimaanden (maart, april, juli, oktober en november). In de overige maanden is er een retributie verschuldigd. 
In de aanpassing werd opgenomen dat het groenafval gedurende het volledige jaar gratis kan aangeleverd worden. 
Aanleiding is de hinderlijke verkeersdrukte die ontstaat aan de toegang van het recyclagepark gedurende de gratis 
maanden. Door de aanpassing kan de aanlevering meer gespreid gebeuren waardoor de overlast voor de buurt 
(ondernemingen en bewoners) verminderd. Het bestuur wil de ontharding van voortuinen stimuleren en het volledig 
gratis maken van het aanleveren van groenafval kan hierop een positief effect hebben. Doordat ongeveer 80% van 
het aangeleverde groenafval in de 5 gratis maanden werd aangeleverd, is er slechts een beperkte financiële impact. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Francis Stijnen toelichting bij dit punt. 
 
 

 

 
8. Aanvaarding wegenis- en infrastructuurwerken van de straten Lisdodde, Egelskop, Pitrus en 

Sleedoorn 

 

Toelichting 

De wegenis- en infrastructuurwerken zijn klaar om opgenomen te worden in het openbaar domein van de stad. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

9. Kosteloze overdracht voor algemeen nut van deelperceel grond aan de Steenweg op Oosthoven 

ifv aanleg fietspaden door AWV 

 

Toelichting 

AWV plant de aanleg van fietspaden langs de gewestweg N12 Steenweg op Oosthoven. De stad heeft een perceel 
grond in eigendom en draagt een strook van 4m² kosteloos over voor algemeen nut. De dienst Vastgoedtransacties 
van de Vlaamse Overheid zal de akte verlijden. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt. 
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10. Verlenging erfpacht Begijnhof 62 

 

Toelichting 

Huidige erfpachters (sinds 29/11/2018) Mathieu Jacobs en Anny Stoel vragen verlenging met 66 jaar dus totaal 99 
jaar om zodoende nog bijkomende investeringen in de woning te doen. Alle kosten van de erfpachtakte vallen 
volledig ten laste van de erfpachters. 

 

Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Francis Stijnen toelichting bij dit punt. 
 
 

 

 
11. Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

 

Notulen 
Paul Van Miert overloopt de agenda van de gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn. 
Hij sluit af dat de nieuwe gemeenteraadsleden Cathy Devolder (N-VA), die Els Baeten zal vervangen, en Vicky 
Waterschoot (Vlaams Belang), die Eddy Grooten zal vervangen, welkom zijn in het stadskantoor om de raadzitting 
bij te wonen en om zo gewoon te worden aan het digitaal gebeuren.  

Reccino Van Lommel bedankt Paul Van Miert voor de goede en interessante suggestie en neemt dit mee. 
 
 

 

 
12. Uit het college 

 

Notulen 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 

 
 

Yannick Glassée 

Commissiesecretaris 


